
Jaarverslag medezeggenschapsraad Sterrenschool Eigenwijs 
 
Dit is het jaarverslag van de medezeggenschapsraad (MR) van basisschool Eigenwijs in de 
gemeente Mook en Middelaar. Dit jaarverslag is bedoeld om als MR verantwoording af te leggen 
over haar activiteiten in het schooljaar 2021-2022. 
 
Medezeggenschapsraad 
 
De medezeggenschapsraad bestaat uit 2 door de ouderes gekozen ouderleden en 2 door het team 
gekozen personeelsleden. De leden van de MR zijn als ouder of ls leerkracht betrokken bij 
Sterrenschool Eigenwijs. Vanuit deze betrokkenheid denken en beslissen wij mee over 
beleidszaken om daarmee een bijdrage te leveren aan een plezierige, veilige, leer- en 
werkomgeving en kwalitatief goed onderwijs op onze school. De raad spreekt voor zowel ouders 
en leerlingen, als personeelsleden. 
 
De MR bestaat uit 4 leden; 
 
Personeelsgeleding:  Roel de Graaf  
    Marjos Janzen    
Oudergeleding;  Celeste van Heumen (voorzitter) 
    Clemens Rutten 
 
Werkwijze 
 
OM ervoor te zorgen dat relevantie onderwerpen tijdig aan bod komen tijdens MR vergaderingen is 
een jaarplanning gemaakt. Op basis van deze jaarplanning wordt voor elke vergadering de agenda 
vastgesteld. Op de jaarplanning staat onderwerpen die in elke vergadering aan bod komen; dit zijn 
zowel de aandachtsgebieden die we vanuit de MR hebben geformuleerd, als de onderwerpen die 
aan bod moeten komen conform de Wet Medezeggenschap op scholen zoals het 
schoolformatieplan en de schoolgids. 
Daarnaast is deze planning aangevuld met specifiekere onderwerpen er vergadering. Ook 
relevante onderwerpen die in de GMR worden behandeld, komen ter sprake in de MR 
vergaderingen. 
 
Vergaderfrequentie 
 
in het schooljaar 2021-2022 heeft de MR 5 keer vergaderd. Op verzoek is Charlotte Medendorp, 
schooldirectrice, bij elke vergadering aanwezig geweest. De vergadering hebben wisselend 
plaatsgevonden op locatie danwel online via teams. 
 
Onderwerpen die veel aandacht hebben gekregen tijdens afgelopen MR-jaar  
 
Corona 
Met betrekking tot de corona-crisis en maatregelen zijn we op de hoogte gehouden van de aanpak 
en protocollen die er lagen of gemaakt werden. Met name de ventilatie/CO2 meting op school is 
een onderwerp dat ook vanuit Lijn83 wordt gevolgd.  
Thuiswerken is ook dit jaar nog aan bod geweest bij quarantaine-situaties. Er zijn geen 
noemenswaardige problemen geweest rondom dit alles. 
Dit jaar is ook de besteding van de corona-subsidie aan bod gekomen. 
 
Schoolverbeterplan 
Er zijn PLG’s voor executieve functies en rekenen. Dit verloopt naar wens en zal worden 
gecontinueerd. 
 
 
NPO gelden 



De gelden vanuit de gemeente zijn ingezet voor een studiedag Rots en Water. Zowel op 
bestuursniveau, Schoolniveau en in de MR zijn de plannen voor de Sterrenschool besproken. 
De inzet en uitkomsten van de NPO gelden en het verbeterplan zijn terugkerende items op onze 
agenda. 
 
Samenwerking Stichting Liz en de opvolging daarvan 
In dit jaar is besloten door de Stichting Liz om de (prettige) samenwerking met de Sterrenschool te 
beëindigen om moverende redenen. Vlak voor de zomer is de Stichting Liz definitief verhuisd naar 
een nieuwe locatie in Nijmegen en is de ruimte die zij huurden leeg komen te staan. Er wordt 
gezocht naar een nieuwe oplossing/huurder waarmee zowel huuropbrengst kan worden verkregen 
en daarbij bij voorkeur ook een win-win situatie kan worden bereikt tussen huurder en school in 
een onderlinge samenwerking. Diverse opties zijn aanbod gekomen. 
 
Muziekles 
Rondom de muziekles, die door een externe partij wordt verzorgd, waren zorgen die zijn opgelost. 
De MR is hierin ter kennisgeving betrokken. 
 
Jaarlijks terugkerende onderwerpen die zijn doorgenomen zijn o.a.; het arbo-beleidsplan, het 
formatie-overzicht en klassenindeling, het Schoolondersteuningsprofiel (SOP), Cito/IEP/portfolio 
gerelateerde zaken en de vakantieregeling. Teamzaken zoals vervanging van 
zwangerschapsverloven en studieverlof zijn aan bod gekomen. 
De schoolgids is opnieuw opgesteld door Charlotte Medendorp. Na het verwerken van feedback is 
de vastgestelde versie op de website terug te vinden. 
 
Instemming  
Diverse jaarverslagen zijn ter inzage geweest en goedgekeurd (Arbo, interne vertrouwenspersoon) 
Tevens is instemming verleend aan hert Cito toets beleid. 
 
Er is besloten de huidige taakverdeling in de MR te handhaven. Er hoefden geen nieuwe leden 
gezocht te worden. 
Besloten is om in het komende schooljaar de vergaderdata af te stemmen met de Ouderraad om 
de belasting van de directrice te beperken.  
 
 
Tenslotte 
 
Als MR hebben wij het vaste voornemen om ook het komend schooljaar kritische opbouwend te 
kijken naar alles wat ons wordt voorgelegd. Wij hopen met onze inzet een positieve bijdrage te 
leveren aan de kwaliteit van de school, het beleid en het onderwijs in het bijzonder. Naast het 
bespreken van actuele ontwikkelingen welke de school aangaan en de jaarlijkse terugkerende 
zaken, heeft ook de toekomst van Sterrenschool Eigenwijs onze aandacht. 
 
 
Molenhoek, oktober 2022 
 
Namens de MR van Sterrenschool Eigenwijs 
Celeste van Heumen 


